
Protokoll   Fört vid möte med  

Nr: 4 2019                     Hertsöns Områdesgrupp 

 

Datum:    Tisdag den 23 april 2019 Kl.10.00 
    

Plats:   Luleå SK: s Kansli, Backmyrvägen 51, Luleå 

 

Närvarande: Bengt Augustsson, Luleå SK 

Roger Sjöström, Luleå SK  

  Birgitta Lundkvist, Hertsöns Bibliotek 

Birgitta Hurtig-Eriksson, Hyresgästföreningen  

Mårten Ström, Bagarstugeföreningen                                             

Elisabeth Bergman, Unga Örnars Vänner 

Carina Strömberg, Unga Örnar 

        Devla Tomio, AMF/Luleå Kommun/Hjärtpunkten 

Donald Eriksson, Skoterföreningen 

Bertil Henriksson, Frilansare 

Rick Esberg, Heimstaden 

Fredrika Coelho, Heimstaden 

Daniel Söderström, Heimstaden 

Åsa Koski, Rädda Barnen 

 

  Bilagor: 0 

         

         

        Dagordning  

§ 34 Mötets öppnande 

        Ordförande Bengt Augustsson hälsar alla välkomna och förklarar härmed      

        mötet för öppnat. Därefter presenterar sig samtliga deltagare sig och den  

        organisation de företräder, nu när 3 personer från Heimstaden är närvarande.  

        (Se närvarande) 

 

§ 35 Fastställande av dagordning 

        Åsa Koski, Rädda Barnen vill informera om ett sommarprojekt. 

        Beslut: Därefter godkänns dagordningen och fastställs. 

. 

§ 36 Val av sekreterare för mötet 

        Beslut: Roger Sjöström väljs till sekreterare för mötet. 

    

§ 37 Föregående protokoll  

        Ett förtydligande gällande projektet med läxläsning på 5 skolor, var av 3 skolor  

        är på Hertsön fortsätter för Unga Örnar. 

        Det ska vara 50 personer som kom när Bengt Pohjanen berättar om sin nya bok   

        Gränsgångare-68. 

        Beslut: Därefter godkänns Protokoll Nr:3 från 2019-03-26 godkännes i  

        befintligt skick. 

                  



 

§ 38 Information från Heimstaden och Åsa Koski, Rädda Barnen   

        Rick Esberg presenterar företaget Heimstaden som Nordens största.  

        Grundaren är en Norsk ägare. Heimstaden växer som bolag på 30 orter i  

        Sverige. Bara hyresrätter byggs, 80 lägenheter på Kronandalen,  

        Porsögården ska rivas, 852 nya lägenheter ska byggas..  

        På Hertsön har Heimstaden varit verksamma sen 2016,  

        2 områden (Fågelkvarteren). Renoveringar på Hertsön för 20 miljoner,  

        utemiljöerna ska ses över i år. Ommålningar av trapphus och belysningar ska  

        förbättras samt tvättstugor etc. Det har satsats mycket på Örnäset sen 2016, nu  

        ska det satsas på Hertsön. Det har skrivits mycket om ”Lyxsrenoveringar”.  

        Rick bekräftar att man renoverarar bara dom lägenheter som behöver  

        Renoveras, så inga lyxrenoveringar är det inte. 350.000 kr är kostnaden för en  

        lägenhetsrenovering. Heimstaden och Lulebo måste samverka bättre framöver  

        menar Rick Esberg. 

      

     ¤ Åsa Koski, Rädda Barnen informerar om ett sommarprojekt på  

        Hertsön med feriejobbare i 6 veckor. Samarbete med biblioteket med läsning,  

        dans, basket etc. 

 

§ 39 Valborgsfirandet 

        Det har plogats upp vid banankullen till Valborg. Gustav och gänget kör som    

        vanligt med korvgrillning etc. 

 

§ 40 Hertsö Nätverk Rapporter från Medlemsorganisationer                                                

    a/ Mårten Ström, Bagarstugeföreningen informerar om                                            

     ¤ Har haft årsmöte, man har sänkt medelåldern i styrelsen. 

     ¤ Allt under kontroll enligt Mårten. 

 

    b/ Birgitta Lundkvist, Hertsöns Bibliotek informerar om 

     ¤ Buff föreläser ”Inte mitt brott men ändå mitt straff” måndag den 29 april Kl.18.00. 

     ¤ Val till Europaparlamentet, Jonas Nuldén pratar om EU-valet  

        måndag den 13 maj Kl.18.00. 

     

    c/ Elisabeth Bergman, PRO Hertsön/Lerbäcken informerar om 

     ¤ Det är 320 medlemmar, på torsdag är det palt på menyn.    

     ¤ Problem med att få tag i en lokal för 50 personer. 

    

   d/ Donald Eriksson, Skoterföreningen informerar om 

    ¤ Medlemsantalet ökar i föreningen. 

    ¤ Man har haft skoterutflykter med barn. 

    ¤ Haft körskola för ungdomar, lära vart man får köra i skoterlederna bland annat. 

 

   e/ Devla Tomio, Hjärtpunkten informerar om 

       Oro om vad som händer med Hjärtpunkten efter årsskiftet. Ingen hyra från  

       Lulebo för lokalen. 

 



  f/ Birgitta Hurtig-Eriksson, Hyresgästföreningen informerar om                                            

  ¤ Har haft ett positivt samrådes möte med Lulebo med 15 punkter.    

  ¤ Från Lulebo ställer man också krav på hyresgästerna. 

  ¤ Luleåföreningen har Heimstaden att förhandla med. 

 

 g/ Carina Strömberg, Unga Örnar informerar om 

  ¤ Har haft grillparty med brädspel. 

  ¤ Cirkusskola 24-28 juni  

  ¤ Teatergrupper 10 till 14 år tisdagar 21/5, 28/5 4/6 och 11/6.  

 

h/ Bengt Augustsson, Luleå SK informerar om 

    ¤ Innebandy säsongen är slut, flest lag i Luleå. 

    ¤ Projekt med invandrarflickor. 

    ¤ Bilbingo i Luleå SK startar den 21 maj. 

    ¤ Hertsöloppet är onsdag den 22/5 

    ¤ Luleå SK kommer att köra egen Fotbollsskola i egen regi med övriga     

       Luleåföreningar. 

 

  i/ Bertil Henriksson, Frilansare informerar om 

  ¤ Bertil berättar om vikten av en ”Levande landsbygd” 

  ¤ Hertsö Miljögård, vikten av skötsel om denna. 

  ¤ Klottret på skyltarna på Avaviksvägen. 

 

§ 41 Övriga frågor 

        Det finns inga övriga frågor 

 

§ 42 Nästa möte 

        Datum: Tisdag 28/5 2019 Kl.10.00  

        Plats: Luleå SK: s Kansli, Backmyrvägen 51 (Hertsö IP) 

           

§ 43 Avslutning 

           Ordförande Bengt Augustsson tackar alla för visat intresse och förklarar 

         mötet för avslutat. 

 

 

 

Vid Protokollet:   Ordförande: 

 
……………………………………                            …………………………………… 
Roger Sjöström   Bengt Augustsson 
 


